Princess Villas

by / Architect Jamal Zaatarah



### A PRIME LOCATION FOR AN ELEVATED LIVING

Located in the west of Amman, in an absolute high-end neighbourhood, Princess Villas comprises of 3 exceptional Villas in a secure gated community.

Unlike anywhere else in Jordan, residents get the luxury of taking in the views of the Dead Sea and overlook the west of Palestine from the comfort of their patios and pools.

### موقع رئيسي للعيش الراقي

تقع في غرب عمان، في حي راقٍ للغاية ، تتكون من ٣ فلل استثنائية في مجتمع مسور آمن

على عكس أي مكان آخر في الأردن، يحصل السكان على رفاهية الاستمتاع بمناظر البحر الميت والإطلالة على غرب فلسطين من أفنية وأحواض السباحة المريحة



## LUXURY LIVING AT ITS FINEST

Princess Villas will offer flexible 3-bedroom and 4-bedroom housing options starting from 1200sqm total land area and 450sqm built area, all of which will embody refined, optimum modern luxury.

#### المعيشة الفاخرة في أفضل حالاتها

ستوفر خيارات إسكان مرنة من ٣ غرف نوم و ٤ غرف نوم تبدأ من إجمالي مساحة الأرض ١٢٠٠ متر مربع ومساحة مبنية ٤٥٠ مترا مربعا ، وكلها ستجسد الفخامة العصرية الراقية





# TAKE A PLUNGE IN WONDERLAND

Dip your toes in the private infinity pool, relax and unwind while taking in the breathtaking views of nature in all of its forms

### خذ قسطًا من الراحة في حوض السباحة الرائع

استمتع في حمام السباحة الخاص بك ، واسترخ أثناء الاستمتاع بالمناظر الخلابة للطبيعة بجميع أشكالها









# 360 PANORAMIC VIEWS AT ALL TIMES

High floor-to-ceiling windows and vast terraces will be the heart and soul of the Villa.

### مناظر بانورامية طبيعية في جميع الأوقات

ستكون النوافذ العالية الممتدة من الأرض حتى السقف والشرفات الواسعة هي قلب وروح الفيلا











